

Title (en)

Game comprising pieces carrying the elements of at least one pattern to be assembled with the aim of reproducing said pattern entirely

Title (de)

Speil bestehend aus Elementen von mindestens einem Muster tragenden Teilen, die so zusammengesetzt werden können, dass das Muster vollständig rekonstruiert werden kann

Title (fr)

Jeu comprenant des pièces portant des éléments d'au moins un motif, qui sont destinées à être assemblées aux fins de reconstituer ledit motif dans son ensemble

Publication

EP 0701850 A2 19960320 (FR)

Application

EP 95114089 A 19950908

Priority

CH 283494 A 19940916

Abstract (en)

The cube game comprises simple solid cubes (C) which are assembled together to form a solid composite cube (1). The simple cubes have on their side faces elements of different patterns. When the patterns are reconstituted by assembling the simple cubes they present different patterns on the different faces of the composite cube, and thus extend in three dimensions. The faces of the simple cube pieces carry parts of the pattern belonging to at least two different patterns. The pieces allow several assembly configurations enabling reconstituting a number of patterns greater than the number of external faces of the composite solid, by modifying the assembly mode.

Abstract (fr)

Des cubes élémentaires (C) destinés à être assemblés les uns aux autres, par exemple pour former un cube composé (1), présentent, sur leurs faces latérales, des éléments de motifs. Ces motifs reconstitués par l'assemblage des cubes élémentaires (C) se présentent sur les différentes faces du cube composé (1) et s'étendent ainsi dans les trois dimensions. Le cas pourra se présenter où toutes les faces visibles du cube composé reconstitueront un seul et même motif et celui où elles reconstitueront simultanément plusieurs motifs différents. <IMAGE>

IPC 1-7

A63F 9/12

IPC 8 full level

A63F 9/12 (2006.01)

CPC (source: EP)

A63F 9/12 (2013.01); A63F 9/1204 (2013.01); A63F 2250/505 (2013.01)

Cited by

ES2133234A1; FR2806002A1; WO03049824A1; WO0018481A1; WO9852662A1

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0701850 A2 19960320; EP 0701850 A3 19960703

DOCDB simple family (application)

EP 95114089 A 19950908